## Taylor & Francis 西文學術電子書

網址: https://www.taylorfrancis.com/

有的電子書,全新強化功能,優化使用者經 驗,滿足客戶的所有需求。

Taylor & Francis 電子書提供優質的內容, 包含世界知名的權威得獎文獻,以及數以千 計的書目。圖書館使用者可以瀏覽各學術領 域的豐富內容,從考古學到獸醫學應有盡 有。Taylor & Francis 電子書有館員管理專 區,讓館員快速瀏覽館藏、完整使用統計報 表、MARC 紀錄、閱覽權、IP 範圍等。



在單一平台就能找到 Taylor & Francis 所 A single destination for eBooks from **Taylor & Francis with increased** functionality and an improved user experience to meet the needs of our customers.

> Taylor & Francis eBooks features high quality content, including authoritative references world-renowned from award-winning authors, across thousands of titles. Library users can access millions

pages of rich content from a full academic range of disciplines from



Archaeology to Veterinary Medicine.







## WORLD SCIENTIFIC 西文學術電子書

網址: https://www.worldscientific.com/page/worldscibooks



世界科技出版社(World Scientific Publishing Company)於1981年由兩位諾貝爾得主CN Yang 及 Abdus Salam 創立,公司總部設立 於新加坡,WS經過近三十年的成長,躍上 國際科技出版業的舞台,已成為國際科技出 版業的龍頭之一,而且是亞太地區規模最大 的科技出版公司,每年出版 450 本書籍及 125 期刊,領域包括工程學,醫學,資訊科技, 環境科學,管理科學。隨時掌握最新科學研 究發展動向,提供最熱門

的資訊給使用者。

World Science and Technology Press (World Scientific Publishing Company) was founded in 1981 by two Nobel laureate, CN Yang and Abdus Salam. The company's headquarter is located in Singapore, after nearly three decades of growth, it has became as one of the world's leading academic publishers and the largest international scientific publisher in the Asia-Pacific region. It now publishes more than 450 books and 125 journals a year in various fields of science, technology, medicine, business, economics and keep abreast of the scientific latest developments, provide the most popular information to the user.











## JSTOR 電子書

網址: <a href="https://www.jstor.org">https://www.jstor.org</a>



JSTOR

JSTOR書子書以收錄知名 大學出版社書籍為特色,人 文社會及科學科技二大系 列選自普林斯頓大學出版 社 (Princeton University

Press)、加利尼亞大學出版社(University of California Press)及明尼蘇達大學出版社(University of Minnesota Press)...等。人文社會系列主題包含:種族、姓別、歷史、政治、社會、文化...;科學科技系列主題有:生物科學、健康科學、環境科學、資訊工程及技術和管理...等等。整合電子期刊與電子書的平台,讓使用者在最熟悉的JSTOR平台,享受高品質及連線最穩定的頂尖大學出版品。



Books at JSTOR offers over 20,000 ebooks from renowned scholarly publishers, integrated

with journals and primary sources on JSTOR's easy-to-use platform.

Essential content: Titles in disciplines such as business, economics, and the humanities from key publishers—Princeton University Press, Yale University Press, MIT Press, and more.Unlimited, DRM-free access option: 13,500+ titles available in an unlimited-user model, allowing unlimited downloading and printing of DRM-free chapters.



